

## Mødereferat

Mødet	
<b>Dato og tidspunkt:</b> 27-11-2018	<b>Agenda:</b> <ul style="list-style-type: none"><li><input type="checkbox"/> Status økonomi</li><li><input type="checkbox"/> Legitimering Nordea</li><li><input type="checkbox"/> Korrespondance via mail</li><li><input type="checkbox"/> Fastelavn</li><li><input type="checkbox"/> Hegn – konklusion efter arbejdsgruppe</li><li><input type="checkbox"/> Møde med kommune</li><li><input type="checkbox"/> Generalforsamling</li><li><input type="checkbox"/> Evt.</li></ul>
<b>Formål:</b> Bestyrelsesmøde grundejerforeningen Lassensminde	
<b>Deltagere:</b> Rolf Snekkerup Jette Thor Nielsen Paul Thalund Sanne Brendstrup Pedersen	
<b>Afbud:</b> Thomas Høimark	
<b>Referent:</b> Sanne Brendstrup Pedersen - DSV	
<i>Referat er godkendt af alle deltagere pr. mail.</i>	
<b>Status økonomi:</b>	Der mangler stadig 1 indbetaling af kontingent. Regnskabet er færdiggjort og blev forelagt bestyrelsen. Jette kontakter bilagskontrollanter for gennemgang af regnskabet.
<b>Legitimering Nordea:</b>	Trods 2 besøg af Jette og Sanne hos Nordea, dukker der fortsat nye krav op fra banken. Rolf og Paul skal legitimerer sig via link på Nordeas hjemmeside, dette skal ske inden nyt kort kan udstedes til Sanne. Jette sender mail til Rolf og Paul, og de går hurtigt ind og får det på plads, og giver Jette besked derefter.
<b>Korrespondance Via mail:</b>	53 medlemmer har opgivet mailadresse, og disse vil fremadrettet modtage post fra foreningen via mail. Bestyrelse besluttede at lave et ekstra skriv, til dem som mangler, for at sikre der ikke er noget som har overset det. Sanne laver en skrivelse.

## Mødereferat

<b>Fastelavn:</b>	Afholdes 3. marts. Invitation er sent og del ud. Svarfrist d. 10. februar Arrangementet bliver i samme tråd som i år. Husk at kaffen serveres under tøndeslåningen. Alle fra bestyrelsen deltager på i arrangement. Sanne afklarer med Thomas omkring opgaver
<b>Hegn – konklusion</b> <b>Efter arbejdsgruppe:</b>	Bestyrelsen talte om hvilke løsninger der var, og hvordan bestyrelsen ønsker at forholde sig til sagen. Bestyrelsen er enig om at man ikke vil stå til ansvar for hegn, som er opsat i forrige bestyrelsen periode, men ønsker at færdig behandle sagen om Egevænget 1. og vil derfor tage sagen op på generalforsamling. Paul udarbejde tekst til forslag, ud fra dialog på mødet, og fremsender til alle. Nærmere information om dette kommer med indkaldelse til generalforsamling.
<b>Møde med kommunene:</b>	Mødet ligger ultimo marts, og på nuværende tidspunkt er der ikke nogle konkrete sager, som bestyrelsen ønsker dialog om. Punktet tages op igen på næste møde.
<b>Generalforsamling:</b>	Lokale er bestilt til d. 19-3. Husk formandensberetning og regnskab skal med ud med indkaldelse. Sanne begynder at skrive en beretning for året. Gennemgås samlet.
<b>Møde næste gang:</b>	26-2 kl. 19.30 hos Rolf på Bøgevænget 6

Projektplan	Resultat	Hvornår	Opfølgning

## Mødereferat
